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Onderwerp: Re: Behandeling gisteravond van nota van uitgangspunten jaren 50 wijk
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Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 9 dec. 2020 om 08:40 heeftNNNnet volgende geschreven:

Beste projectleden,
Gisteravond is de nota behandeld in de programma commissie ruimte. Jan Hordijk hield een goed verhaal,
ondersteun door jullie. Bedankt dfaarvoor!
Het is wel jammer om te zien hoe de focus volledig ligt op parkeren en dat daar veel voor dient te wijken.
Dit terwijl al heel veel extra parkeerplaatsen worden toegevoegd. Ook het accent met zeven verdiepingen wordt maar
lastig geaccepteerd.
Ik denk dat het goed is dat Jan nog iets gaat zeggen op 16 december over het opofferen van groen en het daarmee
verslechteren van de klimaat adaptiviteit van de wijk.
Het is wel heel goed om te zien dat alle fracties het plan rijp voor besluitvorming vinden op 16 december  
behoudens het CDA

Op 16 december zal de nota en het krediet echter worden toegekend. Dan kunnen we aan de slag.
Heel veel dank! Groeten,


